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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Semjén Zsolt tárca nélküli miniszternek

„Miért nem átlátható a BGA döntéshozatala? ”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök-helyettes Úr !

A Bethlen Gábor Alap nyilvános pályáztatási feladatainak körében a döntés-előkészítési feladatokat
a kilencfős Kollégium látja el . Az Alap teljes 15.197 millió Ft-os támogatási keretösszegébő l
azonban csupán egy 600 millió forintos keret terhére hirdetnek meg nyilvános pályázati kiírást ,
amely a támogatási keretösszeg mindössze 3,94%-a !

A 600 millió Ft tovább forgácsolódik egy 400 milliós központi- és 200 milliós regionális pályázat i
keretre . Ehhez képest az egyedi támogatások, a meghívásos pályázatok és a nemzeti jelentőségű
intézmények és programok támogatása 7.988 millió Ft összegben történt .

Az előterjesztés ugyan nyilvános pályázati kiírás keretében tünteti fel a központi és regionáli s
pályázatok mellett a Szász Pál ösztöndíjprogram, a „ 2013 a külhoni magyar kisiskolások éve " ,
továbbá a 2001 . évi LXII. törvény 14 . § (1) és (2) bekezdése alapján nyújtott oktatás-nevelési és
tankönyv- és taneszköz támogatásokat is, de mivel ezek speciális, azaz csak egy meghatározott
pályázói kör számára elérhető támogatási formák, semmiképp nem sorolható a külhoni magyar
oktatási, kulturális és civil szféra megmaradását szolgáló nyilvános pályázatok közé .

Tekintettel a fentiekre kérdezem, hogyan beszélhet a kormány átláthatóságról, transzparenciáról a
BGA döntéshozatala kapcsán?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . február „i

Kiss Lászl ó
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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